
  

 

 

 

 

 

Elnökségi ülés  

2022. december 20-án 15:00 órakor  
Helyszín: Magyar Sport Háza II. em 216-os terem. 
+ZOOM platform 
 
 
Jelenlévők:  

Papp Gábor elnök  
Zelenák József technikai alelnök - ZOOM 
Balázs Péter elnökségi tag –  
Paár György elnökségi tag - ZOOM  
Veress András elnökségi tag   
 
Dr. Zakarné Miklós Adrienn főtitkár 
Miklós Tamás 
Dobák Tamás 
 
Az elnökség határozatképes. 

 
 

Napirendi pontok: 
Pénzügyi és ügyviteli tájékoztatás  
Technikai Bizottság beszámoló 
Sportbizottság beszámoló 
Tudományos bizottság beszámoló 
MBSZ 55 
Egyebek 

 
 
 
 
 



 

 

 
 
 

PG: Kövy Bence lemondott.  Januárban új sport alelnököt kell találni.  
 
VA: A levélváltásokat felcserélné többszöri formális és informális személyes találkozókra, mert 
szerinte hatékonyabb.  
 
BP: Tanulni kell a hibákból a személyes sértettséget pedig félre kell tenni. Ebből az esetből tanulni 
kell. Fontos lenne elnökséggel leülni, hogy a folyamatok végig legyenek csinálva 
(példafolyamatokat végig kellene vinni).  
 
ZJ: Már volt próbálkozás az SZMSZ és a hatáskörök megváltoztatására, de nem valósult meg. Ezt 
kellene talán újra elindítani.  
 
PG: Az alelnökökkel együtt le kellene ülni és elindulni a folyamatok ellenőrzésével.  
 
VA: Január elejére javasolja ezt az ülést – személyes beszélgetés legyen.  
 
PG. Január 3-a jó lehet az időpontot később egyeztetjük.  
 

Pénzügyi és ügyviteli tájékoztatás  
 

ZMA:  
Világjátékok, Tájolós EB rendezés, Uszonyos VB Kolumbiában, Világkupa – igen sűrű év volt. 
 
Kommunikáció - Búvárok a csúcsra törnek kampány elindítása (búvársport kifejezés használata) 
 
Nehézséget okozta – a 2022. évi működési és világjátkékok támogatást tegnap kapta meg a 
szövetség, mindennek ellenére zökkenőmentesen sikerült megoldani az évet, nem voltak likviditási 
problémák. 
 
A világjátékok után járó jutalmakat megkapták a sportolók/edzők.    
 
Év elején plusz feladat – a költségek meghatározás – kérdés hogyan alakul át a sporttámogatási 
rendszer. 
 
55 éves MBSZ – 55 eseményt szeretnénk a 2023. évben lebonyolítani.  
A költségvetési terveket betartva, elegendő tartalékkal sikerült zárni az évet.  
 
Az elmúlt napokban aláírása került egy együttműködés az Eszterházy Károly Katolikus Egyetemmel 
– Búvársport szakedző képzés indul majd az egri egyetemen. Azt javasolja, hogy hasonlóan, mint a 
versenybíróság esetében legyen napidíjuk vagy valamilyen formában legyenek fizetve az oktatók. 
 
 ZJ: Ez majd a későbbiekben lesz komoly munka. Heti szinten kell majd ezzel foglalkozni, kell az 
irodában erre kijelölni valakit, aki tud ezzel foglalkozni. A szerződést szeretné majd látni, hogy olyat 



 

 

írjunk alá, amit kivitelezni képes a szövetség. A tavaszi időszak végére össze kell állnia a 
vizsgaanyagoknak, oktatási tematikának.  
 

Sportbizottság beszámoló 
ZMA:  
2022/29 (2022.12.20) határozat 

Az elnökség az alábbi versenyzőket választja meg a 2022. év sportolója díjra a szakbizottságok 

javaslatai alapján: 

 

Uszonyosúszás felnőtt: Senánszky Petra, Mozsár Alex 

Uszonyosúszás utánpótlás: Pernyész Dorottya, Kiss Nándor 

Tájékozódási búvárúszás felnőtt: Hatházi Katalin, Balázs Péter 

Tájékozódási búvárúszás utánpótlás: Rendes Linda, Szász Tamás  

Víz Alatti Hoki: Likó István, Szomor Anita 

Víz alatti rögbi: Somogyi Péter, Szűrös Kata 

Apnea: Korok Fatima, Sopronyi András 

Víz alatti fotózás: ifj. Lőrincz Ferenc, Takár Yvette 

 
egyhangúlag elfogadva 

 

BP: Olyan folyamatokra lenne szükség, ami több évre irányadó (nem a pillanatnyi 
érdekek/adottságok befolyásolják) – az állami és a szövetségi folyamatokból következően az utolsó 
pillanatokban derülnek ki, hogy mi az ami van és mit lehet tenni. 
 
VA: beszámoló – 1. sz melléklet 
Sok vitát megelőzne, ha lenne szerződés azokon a versenyeken, ahol az MBSZ is közreműködik. 
 
VA: Díjátadó ünnepség – legyen az esemény ünnepélyes, magas színvonalú.  
 
PG: Nézzük meg mit tudunk megvalósítani a javaslatokból.  
 
PG: Beszámolt az NVESZ évzáróról.  
 

Dobó kupa 
PG: Belorusz versenyző be volt nevezve. Úgy gondolja, hogy nem helyes, mert CMAS-nak az 
álláspontja szerint nem indulhat ilyen állampolgárságú versenyző hivatalos versenyeken. Így nem 
indult a versenyző.  
 

Fotós EB  
PG: Egy furcsa eset történt – közbe ékelődéses informatikai támadás áldozata lett a szövetség 
illetve a verseny szervezői, melynek következményeként rendőrségi feljelentést tettünk. A 
szervezők azóta nem jelentkeztek. 
 
 
 



 

 

Világkupa 
PG: CMAS elnökségi után felkerült egy litván verseny arra az időpontra, amikor lenne a magyar 
verseny. Egyelőre nincsen kommunikáció erről a CMAS részéről.  
 

Versenynaptár 
VA: Uszonyos versenynaptárral kapcsolatban, újra megbontva lesznek megrendezve az országos 
bajnokságok. Látszott idén, hogy az egész mezőnynek, egy helyen nem megfelelő (sem versenyző, 
sem rendező szempontból) a rendezés. A stratégiailag fontos versenyeknél – ahol erősebb MBSZ 
részvételt szeretne a szakbizottság. Szervezésben, versenybírók összeszedésében, a díjátadókban 
kérnek segítséget a szervezők.   
 

Technikai Bizottság beszámoló 
ZJ: Stratégiai kérdés, hogy a technikai oldalnak fejlődnie kell és ehhez anyagi eszközökre is szüksége 
lenne. 
E-learning, - szeretne egy olyan felületet kialakítani, ami kezel mindent egy oldalon belül.  
 
Szeretnének egy felületet kialakítani, ami minden problémára megoldást adhat: 

 regisztráció 

 értékesítés 

 kártyakiadás 

 ezzel összefüggő jogi kérdések (GDPR) 
 
Lenne egy nem csak búvároktatóknak szánt felület, hanem vagy jelentkeznének egy képzésre vagy 
már részt vettek egy tanfolyamon – > adatbázis növelése 
Jogtiszta módon fog működni minden.  
 
Havi rendszerességgel lennének találkozók/események. Számítana a sportoldalra is.    
 
PG: Köszöni a szervezést és jó ötletnek tartja, hogy havonta legyenek ilyen előadások. 
 
ZJ: általános regisztrációs felület létrehozása lenne szükséges, amellyel könnyítenénk a szervezést.  
 

Január második felében legyen egy elnökségi.  
 
Vége az ülésnek. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 

2022 őszi szezonjának megvalósított eseményei, végrehajtott feladatai uszonyosúszás 

szakágban 

 

1. Őszi versenyszezon lebonyolítása  
 2022. évi Uszonyosúszó Országos Bajnokság- Dunaújváros 

17 csapat, 260 versenyző 
 Fiatal Uszonyosúszók Világtalálkozója- Kecskemét 

47 csapat, 338 versenyző 
 Dobó Kupa- Országos verseny 

8 csapat, 127 versenyző 
 

2. Uszonyos szakbizottsági ülés (2022.11.20) 
Résztvevők: Kövy Bence, Kovács László, Kókai Dávid, Kanyó Dénes, Holló Győző, 
Szarvas Gábor, Pintér András, Kosztin Tibor, Szabó László, Drimál Bálint, Veress András 
 

3. Versenynaptár összeállítása 2023-as évre  
tavaszi- nyári szezon: 2 világverseny, 1 OB, 1 Diákolimpia, 4 felkészülési verseny,  
őszi- téli szezon: 1 OB, 1 Reg.v, 3 felkészülési verseny,  
(kiemelve a stratégiai fontosságú hazai versenyek, erős mbsz részvétellel) 
02.25 MCM Diamant Kupa- Kaposvár 
03.25 Bácsvíz Kupa- Kecskemét 
03.17-19 Világkupa- Lignano 
04.14-16 Világkupa- Eger 

05.12-14 Gy/I/F OB- ? 

06.03 Diákolimpia- Gyöngyös 

06.19-24 Junior VB- Cairo 
07.17-23 Felnőtt Eb- Kaposvár 
09.30- Búvársuli Kupa- Dunaújváros 
10.21 Bácsvíz Kupa 
11.11 Régiós válogatott Viadal- Eger 

11.25-26 Fiatal Uszonyosúszók Világtalálkozója 
12.08-10 C-S-J OB- Dunaújváros 

 
4. 2022. év legjobb sportolói felterjesztés 

Felnőtt nő: Senánszky Petra 
Felnőtt férfi: Mozsár Alex 
Utánpótlás lány: Pernyész Dorottya 
Utánpótlás fiú: Kiss Nándor 
Megjegyzés: 
Tisztelettel megkérjük a vezetőséget, hogy a díjak átadásának módja, annak ünnepélyessége, 
színvonala méltó módon igazodjon a versenyzők teljesítményéhez. 

5. Elnök megjegyzés: A 2021. évi díjátadó a Magyra Sport Ház rendezvénytermében zajlott, 
szolid állófogadással egybekötve. Az előzetes visszajelzéske indokolták visszafogott költ-
ségvetést. 
 

  

1. sz melléklet 



 

 

6. Financiális kérdések 
Az edzői közösség egyhangú véleménye, hogy a világversenyekkel kapcsolatos kiadások 
jelentős mértékben csökkenthetők lettek volna egy idejében elindított repülőjegy vásárlással. 
Kérjük a vezetőséget, hogy a következő években előzzék meg a hasonló felesleges és igen 
fájó kiadásokat! 

7. Elnök megjegyzése: Az MBSZ iroda heteken keresztül kereste az újabb utazási lehetősége-
ket, mert látszólag nem volt egységes a magyar válogatott kiutazásával kapcsolatos elképze-
lés. AZ MBSZ állaspontja, hogy a magyar válogatott egy csapatként és egyszerre utazzon 
lehetőség szerint! 
 

 


